
 
C.A.S.E. 
Council of American States in Europe 
http://www.case-europe.com 
 
C.A.S.E. Administrator 
Ute Vogler 
Mainzer Landstr. 176 
 60327 Frankfurt 
Tel.: 069 / 97 35 83 15 
Fax: 069 / 97 35 81 01 
E-Mail: case-europe@mainoffice.de 

 
 

State of Iowa – European Office 
Anke Göbel de Méndez 
Director 
Kleine Hochstr. 8  
60313 Frankfurt/Main  
Tel.: 069 / 28 38 58  
Fax: 069 / 28 14 93 
E-Mail: iowa@iowa-edu.de

State of North Carolina – European Office 
John D. Brennan 
European Director 
Untermainanlage 7  
60329 Frankfurt  
Tel.: 069 / 27 13 98 0   
Fax: 069 / 27 13 98 18 
E-Mail: info@nc-europe.com  

 
Council of American States in Europe (C.A.S.E.) ist eine Organisation, die aus den 
europäischen Repräsentanten einzelner amerikanischer Länderregierungen besteht. Die 
C.A.S.E-Mitglieder bieten vertrauliche und professionelle Unterstützung für europäische 
Firmen, die daran interessiert sind, ein Unternehmen in den USA gründen, dorthin zu 
expandieren, ein Joint Venture oder eine strategische Allianz mit einer amerikanischen Firma 
aufzubauen, oder aber amerikanische Hersteller in Europa, Afrika oder im Mittleren Osten zu 
vertreten. C.A.S.E.-Leistungen sind unentgeltlich und unverbindlich.   
 
 
The Council of American States in Europe (C.A.S.E.) is an organization comprised of the 
European representative offices of individual American state governments. The members of 
C.A.S.E. offer confidential and professional assistance to European firms that are interested in 
establishing or expanding a business in the USA, in establishing a joint venture or strategic 
alliance with a U.S. company, or in representing American manufactures in Europe, Africa or 
the Middle East. The C.A.S.E. service is free of charge and without obligation. 
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